

# CALL FOR PAPERS

The 2020 ICSINC Spring will be held in Rizhao city, ShanDong, China, from 26-29 May 2020. Themed "Empowering 5G to Various Industries", this conference will feature a comprehensive high-quality technical program including symposia and workshops. ICSINC will also include the keynotes from prominent research, industry and government leaders, business.

## IMPORTANT DATES

<b>Paper Submission:</b>	<b>April 26, 2020</b>
<b>Acceptance Notification:</b>	<b>May 17, 2020</b>
<b>Camera-Ready:</b>	<b>May 22, 2020</b>

<http://www.icsinc.cn>

Proposals are invited for half- or full-day workshops, special sessions.

Please contact with the committee [icsinc@163.com](mailto:icsinc@163.com)

## INTERNATIONAL STEERING COMMITTEE

- Songlin Sun, Beijing University of Posts and Telecommunications, China
- Takeo Fujii, The University of Electro-Communications, Japan
- Ju Liu, ShanDong University, China
- Chenwei Wang, DOCOMO Innovations (DoCoMo USA Labs), USA

## GENERAL CO-CHAIRS

- Songlin Sun, Beijing University of Posts and Telecommunications, China

## GENERAL SECRETARIES

- Jiaqi Zou, Beijing University of Posts and Telecommunications, China
- Yufeng Yan, Beijing University of Posts and Telecommunications, China

## SUBMISSIONS

Only PDF files will be submitted for the review process and all submissions must be done through EasyChair. Papers should be written in English with a maximum paper length of eight (8) printed pages including figures without incurring additional page charges. Submitted papers must be original work, and may not be under consideration for another publication. All manuscripts will be peer reviewed according to standard procedures before being accepted for publication in the conference proceedings. The paper submissions must follow the formatting guidelines. Papers can be submitted via EasyChair:

<https://easychair.org/conferences/?conf=icsinc2020spring>

## TOPICS (NOT LIMITED TO)

Artificial Intelligence  
Big Data  
Cloud Computing  
Communication System  
Signal Processing  
Information Theory  
Multimedia Technology  
Electronic Engineering  
Information Security  
Computer Science

### Space Technology

- System Design and Simulation
- Thermal Control Technology
- Intelligence Manufacturing
- Attitude and Orbit Control Technology
- Data Processing
- Data Transmission Technology
- Software Developing
- Automation Technology
- Innovative Technology

## 征稿启事

ICSINC2020 Spring 将于 2020 年 5 月 26 日-29 日在山东省日照市举办。本次会议主题是“5G 赋能产业”，将有正式学术论文和行业专题进行讨论。本次会议是汇集学术研究、产业、政府等各界人士共同交流的产学研用的盛会。期待您的到来！

### 重要日期

<b>截稿日期:</b>	<b>2020 年 4 月 26 日</b>
<b>录用通知:</b>	<b>2020 年 5 月 17 日</b>
<b>终稿提交:</b>	<b>2020 年 5 月 22 日</b>

欢迎组织专题研讨和讨论会，

请与组委会联系 [icsinc@163.com](mailto:icsinc@163.com)

### 国际指导委员会

- 孙松林, 北京邮电大学
- 刘 璐, 山东大学
- 王晨炜, DoCoMo 硅谷创新实验室
- 藤井威生, 日本电气通信大学

### 大会主席

- 孙松林, 北京邮电大学

### 大会秘书

- 颜玉凤, 北京邮电大学
- 邹佳琪, 北京邮电大学

### 投稿事项

论文通过 EasyChair 系统进行投稿和审理，只接收 PDF 版本。  
论文投稿网址如下：

<https://easychair.org/conferences/?conf=icsinc2020spring>

论文应以英文书写，最长为 8 页，超过 8 页需额外收取费用。提交的论文必须是原创作品。所有稿件在被接受之前，将按照标准程序进行同行审阅。论文被接收且作者出席会议后，方可被出版发表。所有被接收的论文将在 Springer 的会议论文集上发表，并申请 EI 检索；优秀文章经拓展改进后将有可能会推荐至 SCI 期刊。

### 投稿主题（包含但不限于以下内容）

Artificial Intelligence  
Big Data  
Cloud Computing  
Communication System  
Signal Processing  
Information Theory  
Multimedia Technology  
Electronic Engineering  
Information Security  
Computer Science

### Space Technology

- System Design and Simulation
- Thermal Control Technology
- Intelligence Manufacturing
- Attitude and Orbit Control Technology
- Data Processing
- Data Transmission Technology
- Software Developing
- Automation Technology
- Innovative Technology